



(1928 - 2015)

Forestell, Francis William - It is with sadness that we announce the death of Frank Forestell on January 17, 2015, in Fredericton. Born and raised in Saint John, he was the son of the late Harry and Katherine (McGrath) Forestell. He was a graduate of St. Francis Xavier University and the University of Montreal. For more than thirty-five years, he worked in the field of probation, both in the Juvenile Court in Saint John and the Provincial Government in Fredericton. He was very active in his profession, having been one of the organizers of the Atlantic Provincial Correctional Association, the New Brunswick Probation Association, and the International Probation Organization. He was a recipient of the Canadian Correctional Exemplary Service Medal. In his earlier years, he was active in many community organizations, having been President of the John Howard Society in Saint John, President of the St. Patrick's Society of Fredericton, and was involved with Big Brothers. He served on the Board of Directors of the United Way of Fredericton and was an active member of the Fredericton Curling Club. Frank was a member of St. Dunstan's Parish, having formerly served on the Parish Council. He was a member of the Knights of Columbus. Summers with his family and extended family at his cottage at Robertson's Point were his most treasured moments.

Besides his wife Margaret (Duffie), he is survived by sons Andrew (Diane), Donald, and daughter Katherine Campbell (Patrick), all of Fredericton, and five loving grandchildren, Sophie, Robert, Caroline, Anya, and Julia. He is also survived by two sisters, Elinor Sheehan and Sr. Barbara Forestell, both of Saint John. Besides his parents, he was predeceased by one sister, Katherine, and five brothers, John, James, Harry, David, and Thomas.



Forestell, Francis William - C'est avec tristesse que nous annonçons le décès de Frank Forestell le 17 janvier 2015, à Fredericton. Né et élevé à Saint-Jean, il était le fils de feu Harry et Katherine (McGrath) Forestell. Il est diplômé de la St. Francis Xavier University et l'Université de Montréal. Depuis plus de trente-cinq ans, il a travaillé dans le domaine de la probation, aussi bien dans la Cour juvénile à Saint-Jean et le Gouvernement provincial à Fredericton. Il fut très actif dans sa profession, ayant été l'un des organisateurs de l'Association provincial atlantique pénitentiaire, l'Association de Probation du Nouveau-Brunswick et l'Organisation internationale de la Probation. Il a été récipiendaire de la Médaille pour services distingués en milieu correctionnel du Canada. Dans ses premières années, il a été actif dans plusieurs organismes communautaires, après avoir été président de la Saint John Howard Society, Président de la St. Patrick's Society of Fredericton et a participé avec les Grands Frères. Il a siégé au Conseil d'administration de Centraide de Fredericton et était un membre actif du Club de Curling de Fredericton. Frank était un membre de la paroisse de St. Dunstan, ayant autrefois servi sur le Conseil de la paroisse. Il était membre des Chevaliers de Colomb. Étés avec sa famille et de la famille élargie à son chalet au Point de Robertson ont été ses moments les plus précieux.

Outre son épouse Margaret (Duffie), il laisse dans le deuil fils Andrew (Diane), Donald et sa fille Katherine Campbell (Patrick), tous de Fredericton et cinq chers petits-enfants, Sophie, Robert, Caroline, Anya et Julia. Il a également deux soeurs, Elinor Sheehan et Soeur Barbara Forestell, tous deux de Saint-Jean. Outre ses parents, il repose maintenant auprès de sa sœur Katherine et cinq frères, John, James, Harry, David et Thomas.